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Abstract (en)
[origin: WO8801071A1] The clockwork has a plate (1), a train wheel bridge (2), a center moving unit (14), a wheel for the hours (24) and a battery
(25). The center driving gear (14) comprises a shaft (15) and a wheel (19) friction-mounted the shaft (15). Across the width of the clockwork, the
wheel (19) is adjacent on one side to the battery (25) and on the other side to the barrel wheel (24). In this clockwork, the center driving gear (14)
and the barrel wheel (24) may be set in place at the very end of the assembly operation.

Abstract (fr)
Mouvement d'horlogerie avec une platine (1), un pont de rouage (2), un mobile de centre (14), une roue des heures (24) et une pile (25). Le mobile
de centre (14) comprend un arbre (15) et une roue (19) montée à friction sur l'arbre (15). Dans l'épaisseur du mouvement, la roue (19) est adjacente
d'un côté à la pile (25) et de l'autre à la roue à canon (24). Dans ce mouvement, le mobile de centre (14) et la roue à canon (24) peuvent être mis en
place en tout dernier lieu.
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